

# MARVIN



## Malton 160 Cushion Kaki

This offbeat and unexpected 160 Cushion Kaki model, an anniversary edition commemorating the brand's 160th anniversary, is inspired by the Malton Spéciale issued in 1906. After the round version, this new timepiece expresses a fresh approach based on vivid contrasts. Featuring bold khaki tones, a cushion-shaped case, a guilloché dial and a vintage strap, this model invites the wearer to share in a fairytale vision of time. While conjuring up dreams, it also embodies the quality inherent to Marvin Watch Co. 1850. The brand's star collection, Malton 160 Cushion, is built around a variation on four calibres, admirably embodying the brand values "New Time, New Codes" and conveying an entirely original approach.

Movement	Mechanical self-winding, Sellita SW200, 26 jewels, 38-hour power reserve
Functions	Hours minutes, seconds and date
Case	Steel, cushion shape, 42 x 42 mm Glareproofed sapphire crystal Water-resistant to 50 m/5 ATM
Dial	Khaki, guilloché Large date window at 6 o'clock
Bracelet/Strap	Genuine "khaki vintage" leather
Other versions	Mechanical self-winding movement, ETA Valjoux 7750, 25 jewels, 46-hour power reserve, functions: hours, minutes, seconds, day, date and chronograph, black and silvered dial, day and date window at 3 o'clock, hours, minutes and seconds counters at 6, 12 and 9 o'clock respectively  ETA G10.211 quartz movement, functions: hours, minutes, seconds, 1/10th of a second, date and chronograph, black and silvered dial, date window between 4 and 5 o'clock, minutes, seconds and 1/10th of a seconds counters at 10, 6 and 2 o'clock respectively.  Ronda 713 quartz movement, 3 hands, guilloché dial

# MARVIN



## Malton 160 Cushion Kaki

Décalée et inattendue, la 160 Coussin Kaki, édition anniversaire pour les 160 ans de la marque, tire son inspiration de la Malton Spéciale éditée en 1906. Après la version ronde, ce garde-temps exulte la fraîcheur d'esprit et galvanise les contrastes. Affichant le kaki sans réserve, un boîtier en forme de coussin, un cadran guilloché et un bracelet vintage, c'est la magie des contes de fées qu'elle nous invite à partager. Incitation au rêve, elle n'en n'oublie pas moins la qualité, maître mot de la maison Marvint Watch Co 1850. La collection phare, Malton 160 Coussin, est construite autour d'une variation de quatre calibres, incarnant à merveille les valeurs de la marque : « New Time, New Codes » - un état d'esprit, sobre, décalé, inattendu !

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, Sellita SW200, 26 rubis, réserve de marche de 38 heures
Fonctions	Heure, minute, seconde et date
Boîtier	Acier, forme coussin, 42x42 mm Glace saphir traitée antireflet Étanche à 50 m / 5 ATM
Cadran	Kaki, guilloché Grand guichet date à 6h
Bracelet	Cuir véritable, « kaki vintage »
Autres versions	Mouvement mécanique à remontage automatique, ETA Valjoux 7750, 25 rubis, réserve de marche de 46 heures, fonctions: heure, minute, seconde, jour, date et chronographe, cadran noir et argenté, guichet jour et date à 3h, compteurs des heures, minutes et secondes à respectivement 6h, 12h et 9h  Mouvement quartz ETA G10.211, fonctions: heure, minute, seconde, 1/10 seconde, date et chronographe, cadran noir et argenté, guichet du quantième entre 4h et 5h, compteurs des minutes, secondes et 1/10 secondes à respectivement 10h, 6h et 2h  Mouvement quartz Ronda 713, 3 aiguilles, cadran guilloché